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توقع يكايك فعالان فرهنگي و هنري تحول اساسي در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي 
است. اينكه تنها چند مدير تغيير كنند، دردي از فرهنگ و هنر كشور درمان نمي كند. ما 

بايد شاهد نگاه و كار تحولي در تمامي توليدات فرهنگي، هنري و سينمايي باشيم. 
بنده به ضرس قاطع عرض مي كنم كه اگر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي با همين روش 
و منش بخواهد پيش برود، سينما پابرجا نخواهد ماند. در واقع ما فقط فيلم مي سازيم و 
مي رويم!  امروز دنيا عوض شده، نگاه آدم ها عوض شده! ما بايد كمي به دنيا نگاه كنيم و 
ببينيم در دنيا چه اتفاقاتي مي افتد و كمي بتوانيم از آنها ياد بگيريم و به صورت ايرانيزه 

شده برخي روش ها را در حوزه فرهنگي و هنري كشورمان پياده سازي كنيم. 
در پاسخ به اين پرسش كه آيا اميدي به بهبود شرايط داريد يا خير! بايد بگويم هيچ اميدي 

به بهبود نيست! قطعاً محتواي آثار هماني است كه پيش از اين بود.
بي ترديد همان برنامه قبلي ها ادامه پيدا مي كند. در يك صورت مي توان اميدي به تحول 
داشت و آن اين است كه آقاي صالحي مديراني را در وزارتخانه به كار بگيرد كه نگاه اداري 
به كارشان ندارند. مثلًا رئيس سازمان سينمايي بايد قطعاً كسي باشد كه صرفاً حرف 
نزند و اقدام كند.  اصولاً مدير فرهنگي بايد پاشنه كفش هايش را بالا بكشد و در پي بهبود 
وضعيت فرهنگ كشور بدود! ما امروز نيازمند آن هستيم كه مرزهاي فرهنگي جهان را 
درنورديم. حق هنرمند ايراني نبايد بيش از اين ضايع شود.  اين بسيار بد است كه هنرمند 
با مرارت بسيار فيلمي را مي سازد و بلافاصله سر از شبكه هاي ماهواره اي فارسي زبان 
درمي آورد.  اين بسيار بد است كه ما نمي توانيم از محصولات فرهنگي خود حراست كنيم 

و مفت و مجاني محصولات مان در اختيار آنها قرار مي گيرد. 
ما نيازمند مديري هستيم كه نگاه جديدی به سينما داشته باشد، در پي سالن سازي 
باشد و جوانان را تشويق به كار كند.  خواهش بنده از آقاي صالحي اين است كه مديراني 
را در زيرمجموعه هاي خود به كار بگيرد كه كارايي داشته باشند.  ما مديري نمي خواهيم 
كه به فكر زيباسازي دفترش باشد! مدير نبايد منتظر مراجعه و مطالبه و شنيدن نق و 
غرهاي ما باشد و خودش بايد مشكلات را بشناسد و به صورت شبانه روزي تلاش كند 
همه مشكلات و موانع را از س��ر راه ما بردارد.  من در اين سال ها به غير از آقاي خزاعي 
مديري را نديده ام كه علاقه اي به كار داشته باشد. من با همه مديران روبه رو شده و با آنها 
حرف زده ام اما شاهد بوده ام كه آنها مي روند و پشت اتاق هاي خود قايم مي شوند و به 
مسئولان دفتر و منشی   خود مي گويند اگر فلاني آمد، بگوييد من نيستم، در صورتي كه 
ما مي دانيم آنها در اتاق شان نشسته اند!  مدير بايد بداند من و امثال بنده بيكار نيستيم 
كه در شلوغی ترافيك به وزارت ارشاد برويم تا يك چاي بخوريم! مدير بايد حرمت هنر و 
هنرمند را نگه دارد.  شايد باور نكنيد كه چقدر استعدادهاي درخشان در شهرستان هاي 
محروم وجود دارند كه ناديده گرفته مي شوند. مدير فرهنگي بايد اين افراد را شناسايي 
كند و آنها را به كار بگيرد.  من اميدوارم در دوره جديد هيچ مديري بر اساس روابط خود 
به كار گرفته نشود و شايسته سالاري مدنظر آقاي وزير براي انتخاب يكايك معاونان و 

مديران تابعه اين وزارتخانه باشد. 

ابراهي�م حاتمي كي�ا اي�ن 
روزه�ا مش�غول كارگرداني 
»موسي)ع(« است و اينطور 
كه در خبرهاي غيررس�مي 
عن�وان ش�ده او قرار اس�ت 
نسخه سينمايي »موسي)ع(« 
را به جش�نواره فجر بياورد. 
اخي��راً كارگردان��ان مختلفي 
نام شان براي ساخت فيلم سينمايي در ايام جشنواره فيلم فجر مطرح شده است؛ از 
فهرستي كه بنياد فارابي اعلام كرد و از دورخيز كارگردانان براي جشنواره فجر امسال 

خبر داد تا نام هايي كه اخيراً با پروانه ساخت فيلم هاي شان موافقت شده است. 
در ميان نام هايي كه مطرح شده اس��ت نام ابراهيم حاتمي كيا نيز به عنوان يكي از 
كساني كه قرار است امسال با يك س��ينمايي در جشنواره فيلم فجر حضور داشته 
باشد در گمانه زني هاي رسانه اي مطرح شده است. پيش از اين هم چند باري رسانه ها 
از ساخت نسخه هاي سينمايي »موسي)ع(« خبر داده بودند، حتي در جزئيات اين 
خبرها آمده بود كه او قرار است س��ه گانه اي را درباره حضرت موسي)ع( بسازد كه 
سه قسمت سينمايي ويژه خواهد بود. به اين ترتيب به احتمال زياد ساخت نسخه 
سريالي منتفي خواهد شد.  سريال »موسي)ع(« چند سالي است در پيش توليد به 
سر مي برد و مديران صداوسيما بارها از فناوري هاي ويژه اي كه قرار است با سريال به 
صداوسيما وارد شود، سخن گفته اند.  حال بايد ديد تصميم گيري مديران سازمان 
براي اين سريال چه خواهد بود و آيا به نسخه سينمايي آن رضايت مي دهند يا خير، 
البته آنها از نسخه سينمايي آثار هم استقبال كرده اند و بدون تأييد رسمي در مورد 
»موسي)ع(« درباره نسخه سينمايي سريال هايي مثل »پايتخت« و ديگر آثار ابراز 

خشنودي هم داشته اند. 

فص�ل جدي�د »س�رزمين 
ش�عر« با حض�ور ۴۰ش�اعر 
برگ�زار مي ش�ود ك�ه در 
مي�ان آنه�ا ش�اعران برت�ر 
افغانس�تان  فارس�ي زبان 
هم حضور خواهند داش�ت. 
»سرزمين شعر« كه با همكاري 
مؤسسه شهرستان ادب برگزار 
مي شود، اين بار علاوه بر شبكه۴ در شبكه۲ هم به نمايش درمي آيد و مجري اين دور 
آن، اميرحسين مدرس به جاي محمدمهدي سيار خواهد بود.  گفته مي شود حدود 
يك سوم شركت كنندگان را شاعران زن فارس��ي زبان تشكيل مي دهند و محمود 
حبيبي كسبي، اجراكننده پش��ت صحنه اين برنامه است.  فصل جديد »سرزمين 
شعر« تماشاگر هم خواهد داشت و ناصر فيض، عليرضا قزوه، محمدكاظم كاظمي، 
علي محمد مؤدب و محمدمهدي س��يار داوران آن را تش��كيل مي دهند.  عليرضا 
افتخاري كه در فصل قبل هم ميهمان ثابت برنامه بود، در فصل دوم نيز حضور دارد و 
قرار است اين برنامه شاعرانه در ۲۰قسمت ۷۰دقيقه اي از شنبه تا سه شنبه ساعت۲۱ 
از شبكه۴ سيما و ساعت۲۳:۱۵ از ش��بكه دوم تلويزيون روي آنتن برود. همچنين 

خلاصه اين برنامه، ساعت۲۱ چهارشنبه شب ها از شبكه۴ پخش مي شود. 

طرفداران مردم فلس�طين ب�ه همكاري جش�نواره تورنتو 
ب�ا كمپاني حامي رژي�م اس�رائيل در افتتاحيه اي�ن رويداد 
با س�ر دادن ش�عارهاي ضدصهيونيس�تي اعتراض كردند. 

جشنواره فيلم تورنتو۲۰۲۴ در حالي كار خود را شروع كرد كه 
با تجمع طرفداران فلس��طينی معترض به رويال بانك كانادا كه 

شريك رسمي اين رويداد سينمايي است، دقايقي متوقف شد. 
چند معترض پيش از آغاز برنامه افتتاحيه وارد سينما پرنس ولز 
شدند و نمايش فيلم درام »فندق شكن ها« با بازي بن استيلر و به 

كارگرداني ديويد گوردون گرين را متوقف كردند. 
آنها در حالي كه ش��عار »آر. بي.سي نسل كش��ي را تأمين مالي 
مي كند« س��رداده بودند، اش��اره اي آش��كار به روابط اين بانك 
با اس��رائيل داش��تند و اي��ن در حالي اس��ت كه جن��گ نابرابر 

رژيم صهيونيستي با مردم غزه وارد يازدهمين ماه مي شود. 
تظاهركنندگان تابلوهايي در دست داشتند كه پيام هايي با همين 
مضمون داشت، از جمله اينكه »آر.بي.سي آينده ما را مي كشد«. 
معترضان پس از دقايقي از س��وی نيروهاي امنيتي به بيرون از 

سالن هدايت شدند. 
مديريت جش��نواره در پاس��خ به اين اعتراض با انتشار بيانيه اي 
تأكيد كرد بحران انساني در غزه همچنان تأثير ويرانگري دارد و 
اين جشنواره با همه كساني كه تحت تأثير قرار گرفته اند، احساس 

همدردي مي كند. 
اين نخستين باري نيست كه مشاركت RBC در جشنواره تورنتو 
باعث بحث و جدل مي ش��ود. س��ال پيش و قب��ل از آغاز جنگ 
۷اكتبر، گروهي از فيلمسازان كانادايي همراه چهره هاي هاليوود 
از جشنواره فيلم تورنتو خواس��تند روابط خود را با اين كمپاني 

صنعت نفت و گاز به دليل تأمين مالي اسرائيل قطع كند. 
مارك روفالو، ريچل مك آدامز و خواكين فينيكس با امضاي نامه 
سرگشاده نگراني هاي خود را براي همكاري جشنواره تورنتو با 

RBC ابراز كردند و به حمايت از اين كمپين برخاستند. 
در بيانيه مطبوعاتي مخالفان با اين هم��كاري، از بيان اعتراض 
همزمان با نمايش فيلم »فندق ش��كن« به عن��وان »اقدامي در 

همبستگي با كساني كه براي رس��يدگي به وضعيت اضطراري 
آب و هوايي و همچنين پايان دادن به جنگ در غزه و حمايت از 

حاكميت بومي مي جنگند« ياد شد. 
ال��زا كف��ارت از كمپان��ي »ميدنايت كين��گ دام فيلم��ز« كه 
س��ازمان دهنده و س��خنگوي اين كمپين اس��ت، گفت: رابطه 
جشنواره تورنتو با RBC به معني جنايتي با هدف سفيدشويي 

هنري كمپاني اي اس��ت كه هم زندگي انسان و هم كره زمين را 
تهديد مي كن��د. ما به عنوان كارگران س��ينما، اجازه نمي دهيم 
صنعت ما را كس��اني ك��ه از تخريب آب و هوا و جوامع ما س��ود 

مي برند، به نفع خود به كار ببرند. 
چهل ونهمين دوره جش��نواره فيلم تورنتو كار خ��ود را با اولين 

نمايش رسمي جهاني »فندق شكن« آغاز كرد. 

جشنواره تورنتو با طعم شعارهاي ضدصهيونيستي 

مش�ترك«  جن�ون  »جوك�ر:  فيل�م 
س�اخته ت�اد فيليپ�س پ�س از رونماي�ي 
واكنش ه�اي  ب�ا  وني�ز  جش�نواره  در 
متفاوت�ي از س�وي منتق�دان مواجه ش�د. 
قسمت دوم فيلم »جوكر« با بازي واكين فينيكس 
و ليدي گاگا سرانجام در بخشي از مسابقه اصلي 
جشنواره ونيز رونمايي شد و برخي منتقدان اين 
دنباله را به دليل پيچيدگي هاي روايتي و تلفيق 
آن با عناصر موزيكال ستايش كردند و منتقداني 
مانند پيت��ر هموند از ددلاين آن را »بازگش��تي 
درخش��ان« توصيف كردند و تحس��ين خاصي 
براي اجراي لي��دي گاگا در نقش هارلي كويين 
قائل بودند.  منتقد نشريه ددلاين از تلفيق دنياي 
فانتزي موزيكال با خشونت هاي دنياي واقعي در 
اين فيلم تمجيد كرد و اجراي گاگا را »هوشمندانه 
و كم نظير« دانس��ت، در مقابل، ديگر منتقدان 

نظرات چندان مثبتي نداشتند.
ديويد ارليك از نش��ريه ايندي واي��ر اين فيلم را 
»خسته كننده« و »عذابي جمعي« توصيف كرد و 
اظهار داشت كه فيلم بيش از حد روي صحنه هاي 
دادگاه و بازنگري اتفاقات فيلم قبلي تمركز كرده 
و فرصت استفاده از استعدادهاي ليدي گاگا را از 
دست داده است. همچنين پيتر بردشاو از گاردين 
هم فيلم را »خسته كننده« و بدون جذابيت هاي 
احساسي عميق توصيف كرد.  برخي منتقدان نيز 
به كاهش تهديد و خطر در شخصيت جوكر اشاره 
كردند و گفتند ش��خصيت او در اين فيلم كمتر 
دلهره آور و قابل پيش بيني ش��ده است. اين در 
حالي است كه تركيب موزيكال با عناصر دادگاهي 
و روان شناختي فيلم باعث اختلاف نظر در ميان 

تماشاگران و منتقدان شده است. 
به طور كلي، اين فيلم توانس��ته است توجهات 
متفاوتي را جلب كند و واكنش ها از تحس��ين تا 
انتقاد شديد را شامل مي شود اما آنچه مشخص 
است اينكه قس��مت دوم به اندازه قسمت اصلي 

توجه مخاطبان و منتقدان را جلب كند. 
در فيلم اصلي »جوكر«، »تاد فيليپس« شخصيت 
ش��رور نمادين بتمن را در قالب يك ش��خصيت 
ضدقهرم��ان درباره يك كمدين مب��ارز و دلقك 
پاره وقت به نام »آرتور فلك« كه پس از خشونت 
تكان دهنده در شهر گاتهام تبديل به يك قهرمان 
مردمي مي ش��ود، روايت كرد. اين فيلم تاريك با 
ضرباهنگي متفاوت با فيلم هاي اكشن معمولي و 
سينماي ابرقهرماني به يك فيلم پرفروش در گيشه 
جهاني تبديل شد و در سال۲۰۱۹ به فروشي بيش 
از يك ميليارد دلار در سرتاسر جهان دست يافت، 
در حالي  كه بودجه س��اخت آن تنها ۷۰ميليون 
دلار بود.  »جوكر«  در نهايت جايزه اسكار بهترين 
بازيگر مرد )واكين فينيكس( و بهترين موسيقي 

متن )هيلدور گودنادوتير( را كسب كرد. 

منابع داخلي نتفليكس گ��زارش كرده اند ديويد 
فينچر علاوه بر »بازي ماهي مركب: امريكا«، قصد 
دارد يك فيلم اورجين��ال جديد كه هنوز خبرش 
اعلام نش��ده اس��ت براي نتفليكس بسازد. گفته 
شده اس��ت اخبار جديد درباره اين فيلم به زودي 
منتشر مي ش��ود.  فينچر در حال حاضر حداقل 
چهار پروژه مختلف براي نتفليكس در دست كار 
دارد: يك فيلم اورجينال معرفي نشده، »بازي ماهي 
مركب«، پيش درآمد »محله چيني ها« رابرت تاون 

و بازسازي »بيگانگان در قطار« از هيچكاك. 
در يك دهه اخير فينچر چند قرارداد چندساله با 
نتفليكس امضا كرده و به تازگي قرارداد خود را براي 

سه سال ديگر تا سال۲۰۲۷ تمديد كرده است. 
فينچر بيش از ۱۰س��ال اس��ت به تمام��ي براي 
نتفليكس كار و س��ريال هاي »خانه پوش��الي«، 
»شكارچي ذهن«، »عش��ق، مرگ+روبات ها« را 
خلق كرده و البته س��ازنده دو فيلم بلند »منك« 

)۲۰۲۰( و »آدم كش« )۲۰۲۳( بوده است. 
فيلم ه��اي فينچ��ر عموم��اً در ژان��ر دله��ره آور 
روان شناختي هستند و وي تاكنون ۴۰بار نامزد 
دريافت جواي��ز اس��كار در رش��ته هاي مختلف 
ش��ده  كه س��ه نامزدي براي بهترين كارگرداني 
از جمله آنهاس��ت. فينچر چهار امي، دو گرمي و 
يك بفتا و گلدن گلوب در كارنامه دارد.  »هفت« 
)۱۹۹۵(، »بازي« )۱۹۹۷(، »باشگاه مشت زني« 
)۱۹۹۹(، »اتاق وحشت« )۲۰۰۲(، »زودياك«، 
»مورد عجيب بنجامين باتن« )۲۰۰۸(، »شبكه 
اجتماعي« )۲۰۱۰( و »دختر گمشده« )۲۰۱۴( 

از ديگر آثار او هستند. 

»جوكر: جنون مشترك« 
منتقدان را به اختلاف كشاند

اميدوارم مدير سينمايي 
طرحي نو دراندازد 

حاتمي كيا »موسي)ع(« را فيلم مي كند
 يا سريال؟!

شاعران افغانستان به فصل جديد 
»سرزمين شعر« اضافه شدند

  افشين عليار
تلويزيون�ي  مجموع�ه  اهمي�ت  از  پي�ش  س�ال  دو 
آق�اي قاض�ي نوش�تم ك�ه اي�ن س�ريال توانس�ت ت�ا 
ح�دودي آگاه�ي قضاي�ي مخاط�ب را افزاي�ش ده�د. 

جامعه م��ا پايبند به قانون اس��ت و اين قانونمن��دي از اركان 
مهم كشور ماست، اما قطعاً آگاهي مردم نسبت به موضوعات 
قضايي به اندازه كافي نيست، به طوري كه ممكن است به دليل 
عدم اطلاعات كافي شاكي يا متهم نتواند به حقش برسد و به 
دليل گراني هزينه وكيل، فرد شاكي از شكايت خود صرف نظر 
كند، در اين ميان سريال آقاي قاضي س��عي كرد تا حدي به 
آگاهي بخش��ي مخاطب كمك كند اما اين ايده مي توانست با 
تقويت كيفيت فيلمنامه و اجرا اثرگذاري بهتري داشته باشد. 
در سري اول آقاي قاضي البته با برخي ايرادات همچون تأكيد 
افراطي و بي مورد روي مظلوميت زنان و نشان دادن چهره اي 
زورگو از مردان مواجه بوديم كه در سري دوم كمي از غلظت 
آن كاسته شده است يا نحوه زبان بدن و لحن برخي متهمان 
در دادگاه به شدت غلو شده بود كه اين ايراد همچنان به چشم 

مي خورد. 
در برخي قسمت ها متهماني كه به زعم خود از پشتوانه سياسي 
و اقتصادي در قدرت برخوردار بودند، به ش��دت رفتاري كسر 
ش��أن و منزلت دادگاه از خود بروز مي دادند كه همچنان اين 

ايراد وجود دارد. 
صميميتي كه قاضي س��عي مي كند با برخ��ي متهمان برقرار 
كند، بي مبنا و غيرمنطقي به نظر مي رسيد، با اين حال پس از 
وقفه اي يك ساله، حالا فصل دوم سريال در حال پخش است. 
به نظر مي رس��د موضوعاتي كه در اين فصل به آنها پرداخته 

مي شود تا حدودي ريزبينانه تر است. 

اساساً س��اخت مس��تند درام كه قالب آموزش��ي دارد، بايد با 
مطالعات و پژوهش هاي گس��ترده اي ص��ورت بگيرد كه اين 
فرايند توليدي در »آقاي قاضي« اگرچه در بررسي پرونده ها 
صورت گرفته است اما در اجرا دچار مشكلاتي است. از سوي 
ديگر نحوه دادرسي قاضي سعي شده است به صورتي ملموس 

از كار دربيايد. 
كارگردان از بهزاد خلج كه از بازيگران موفق اخير سينما و تئاتر 
است، استفاده كرده و خلج توانس��ته است نقش يك قاضي را 
تا حدودي به درس��تي بازي كند، هر چند مي توانست بهتر و 

باورپذير تر هم باشد. 
شايد بعضي كارشناسان قضايي با نحوه دادرسي آقاي قاضي 

زاويه داشته باشند و آن را دور از واقعيت بدانند.
ما با يك اثر نمايش��ي مواجهيم كه به موازات ژانر يك درام را 

جلو مي برد. 
از سوي ديگر گفت وگوي قاضي با اصحاب پرونده چه شاكي و 

چه متهم مي توانست واقع گرايانه تر باشد. 
قاضي خلج در بعضي از پرونده ها با ش��اكي ب��ه گونه اي ديگر 
برخورد مي كند كه در آخر متوجه مي شويم شاكي تبديل به 
متهم مي شود، اين همان هوشمندي قضات ايراني است كه در 
سريال آقاي قاضي درست و به اندازه به آن پرداخت شده است.  

گاهي متهم رفتار نامناس��بي با قاضي دارد اما قاضي با متانت 
و خونس��ردي و انتخاب درس��ت واژه ها مي تواند رفتار متهم 
را كنترل كند. اين نكات باعث ش��ده اس��ت آقاي قاضي براي 

مخاطب مملوس شود. 
شايد كسي باشد كه اطلاعي از بازيگر بودن بهزاد خلج نداشته 
باشد اما او در ش��مايل يك قاضي س��عي مي كند مخاطب را 
متقاعد كند تا جايي كه تصور مي ش��ود او ي��ك قاضي واقعي 

است. 
از سوي ديگر برداشت هايي از پرونده هاي قضايي صورت گرفته 
اس��ت و انتقال قوانين قضايي به مخاطب قطعاً مي تواند نكات 
مثبتي داشته باشد تا جايي كه احتمال دارد از ميزان جرم هاي 

قضايي كاسته شود. 
اگر چه از بازي بهزاد خلج در نقش آقاي قاضي به نكات مثبتي 
اشاره ش��د ولی از بازيگراني كه در نقش شاكي و متهم بازي 
مي كنند اجراي مناسبي مشاهده نمي كنيم؛  آنها به درستي 
وجه واقع گرايي سريال را دريافت نكرده اند و به شدت اگزجره 
و اغراق شده بازي مي كنند، به همين جهت بازي باورپذيري 

را به مخاطب ارائه نمي دهند. 
همچنان آقاي قاضي در حال پخش است كه مي توانست برنامه 

تخصصي مهمي در رسانه ملي باشد. 

چالش واقع گرايي در »آقاي قاضي« 

   احمد نجفي 

نمای نزديکجالب ترين

اين نخستين باري نيست كه مشاركت RBC در جشنواره تورنتو باعث بحث 
و جدل مي شود. سال پيش و قبل از آغاز جنگ ۷ اكتبر، گروهي از فيلمسازان 
كانادايي همراه چهره هاي هاليوود از جشنواره فيلم تورنتو خواستند روابط خود 

را با اين كمپاني صنعت نفت و گاز به دليل تأمين مالي اسرائيل قطع كند
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در قالب ۴ پروژه

ديويد فينچر
 با نتفليكس مي ماند

سینما

شعر

رویداد

فراسو

حرف  حساب

تلویزیون

ديويد فينچر در حال كار براي ساخت 
يک فيل�م بلند غيراقتباس�ي جديد 

براي نتفليكس است. 

نمای نزديکجالب ترين

اگر چه از بازي بهزاد خلج در نقش آقاي قاضي به نكات مثبتي اش��اره ش��د ولی 
از بازيگراني كه در نقش ش��اكي و متهم بازي مي كنند اجراي مناسبي مشاهده 
نمي كنيم؛  آنها به درستي وجه واقع گرايي سريال را دريافت نكرده اند و به شدت 
اگزجره و اغراق شده بازي مي كنند، به همين جهت بازي باورپذيري را به مخاطب 

ارائه نمي دهند
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